

Senate to the first annual report of the Patented Medicine Prices Review Board.—(*Honourable Senator Bonnell*).

No. 26.

20th December, 1989—Resuming the debate on the consideration of the Fourth Report of the Standing Senate Committee on Fisheries (Interim Report III) entitled: "Report on the East Coast Fisheries", presented in the Senate on 20th December, 1989.—(*Honourable Senator Marshall*).

No. 27.

7th November, 1989—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Barootes, seconded by the Honourable Senator Nurgitz:

That, for the duration of the present session, the Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry be authorized, on its own initiative, to send for a person or persons visiting the National Capital Region and to hear and consider the evidence of that person or persons on matters that Rule 67(1)(n) of the *Rules of the Senate* describes as being within the mandate of the Committee.—(*Honourable Senator Fairbairn*).

No. 28.

3rd October, 1989—Resuming the debate on the consideration of the Second and Final Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety, entitled: "Terrorism", tabled in the Senate on 28th June, 1989.—(*Honourable Senator Kenny*).

No. 29.

13th June, 1989—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator MacEachen, P.C., calling the attention of the Senate to the Budget Statement of the Minister of Finance.—(*Honourable Senator MacEachen, P.C.*).

premier rapport annuel du Conseil d'examen du prix des médicaments brevetés.—(*L'honorable sénateur Bonnell*).

N° 26.

20 décembre 1989—Reprise du débat sur l'étude du quatrième rapport (provisoire III) du Comité sénatorial permanent des pêches, intitulé: «Rapport sur les pêches de la côte est», déposé au Sénat le 20 décembre 1989.—(*L'honorable sénateur Marshall*).

N° 27.

7 novembre 1989—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Barootes, appuyé par l'honorable sénateur Nurgitz,

Que pour la durée de la présente session, le Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts soit autorisé, de sa propre initiative, à convoquer une ou des personnes qui se trouvent en visite dans la Région de la capitale nationale, et d'entendre et examiner les témoignages de cette personne ou de ces personnes concernant des questions que l'article 67(1)(n) du *Règlement du Sénat* décrit comme relevant du mandat du comité.—(*L'honorable sénateur Fairbairn*).

N° 28.

3 octobre 1989—Reprise du débat sur l'étude du deuxième et dernier rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 28 juin 1989.—(*L'honorable sénateur Kenny*).

N° 29.

13 juin 1989—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur MacEachen, C.P., attirant l'attention du Sénat sur l'exposé budgétaire du ministre des Finances.—(*L'honorable sénateur MacEachen, C.P.*).